
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7131.

Benyújtás dátuma: 2019-08-14 13:59

Parlex azonosító: 5QEZVJ950001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Rétvári Bencének nagyobb az egója, mint az 
emlékezete?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr.  Rétvári  Bence,  az  Emberi  Erőforrások Minisztériumának államtitkára  a  "Sikeres  országnak
tekintik az elnyomó hatalmakat?" című, K/6791. számú írásbeli kérdésemre – az Ön megbízásából –
az alábbi választ adta.

„azt javaslom, hogy kérdéseivel szíveskedjen pártelnökéhez, Gyurcsány Ferenchez, a Kommunista
Ifjúsági Szövetség nevű diktatórikus hatalomgyakorló szervezet KISZ Központi Bizottság Egyetemi
és Főiskolai Tanácsának elnökéhez fordulni, aki az egyik legilletékesebb a kommunista ideológia
értelmezésében.”

Elmentem, megkérdeztem, elirányított a következő személyekhez:

Kövér  László  –  MSZMP  tag,  a  Központi  Bizottsághoz  tartozó  Társadalompolitikai  Intézet
munkatársa 

Dr. Kásler Miklós - Szegedi Egyetem KISZ-titkár 

Pintér Sándor – MSZMP-titkár 

Orbán Viktor – gimnáziumi, majd egyetemi KISZ-titkár 

Varga Mihály – KISZ-titkár 

Rogán Antal – KISZ-titkár 

Szerintem  akkor  itt  fejezzük  be  azt,  hogy  ki  a  legilletékesebb  a  kommunista  ideológia
értelmezésében.



A következő mondatot érdemes végigolvasni:

„A formálódó ellenzéki  pártszövetségükben pedig  biztos  talál  majd  olyan partnert  is,  aki  segít
Önnek eligazodni a szélsőjobboldali eszmevilágban, ha már Önök a zsidók listázóit és karlendítőket
választották politikai szövetségesüknek.”

Érdekes,  főként  miután  a  Figyelő  Soros-listát  készített,  valamint  egy  hungarista  vezér  amiatt
panaszkodik, hogy ha ugyanazt mondja, amit 10 vagy 20 éve mindig, ma rásütik, hogy fideszes.

Lehet, hogy a kérdésem felháborító Ön számára, és egyben a kormány számára is, nekem viszont -
többek között - a következőek a felháborítók:

- 10-15 milliárd helyett 115 milliárdunkba kerül majd az új kézilabda csarnok, 

- FINA vizes világbajnokságának teljes költségvetése több mint 170 milliárd forint, 

-  valamint az,  hogy a milliárdokkal megtámogatott  NBI nyitófordulójában 30 százalékos volt  a
nézőtéri kihasználtság. 

Kérdezem Önt:

A sportot vagy a tudományt kell-e stratégiai ágazatnak tekinteni egy demokratikus országban?

Budapest, 2019. augusztus 14.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Nem KISZ-titkár

Demokratikus Koalíció

1


